
RM.0052-10/07
Protokół Nr 10/07

z obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie
odbytej w dniu 24 października 2007 roku

w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim
w Koronowie przy ul. Farnej 24

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Koronowie.

Protokolant sesji Adela Rojek.

W sesji udział wzięli również:

1. Pan Stanisław Gliszczyński  - Burmistrz Koronowa. 
2. Pan Grzegorz Rożek  - Z-ca Burmistrza Koronowa.
3. Pani Aleksandra Szyszka  - Skarbnik Gminy.
4. Pani Grażyna Chyła-Konecka - Sekretarz Gminy.
5. Pani Maria Musiał  - Kierownik Wydziału IPR UM.
6. Pani Barbara Piłat  - Kierownik Wydz. RGG UM.
7. Pan Ryszard Chrzanowski  - Dyrektor ZGKiM w Koronowie.
8. Pan Dariusz Grabas  - Radca prawny UM.
9. Pan Jan Klapczyński  - Kierownik Wydziału FB UM.
10.Pan Dariusz Karwat  - Kierownik M-GOPS.

Porządek obrad XIII sesji, przesłany radnym wraz z     materiałami na sesję:  

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XIII sesji.
4. Przyjęcie protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie mię-

dzy sesjami Rady.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o zło-

żonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach.
7. Składanie interpelacji.
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu 

Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008-2011.
a) opinia zespołu opiniującego kandydatów na ławników,
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru ławników,
c) wybory tajne.



10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do orzeka-
nia w sprawach z zakresu prawa pracy w Wydziale Pracy Sądu Okrę-
gowego w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011.

a) opinia zespołu opiniującego kandydatów na ławników,
b) wybory tajne.
11. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr  IV/29/07 

Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2007 rok.

12. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia  środków 
budżetowych  na  inwestycję  pn.  „Budowa  remizy  strażackiej  w 
Koronowie”.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości sta-
wek podatku od nieruchomości na 2008 rok.

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nie-
ruchomości.

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nierucho-
mości, rolnego, leśnego.

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów na terenie 
Koronowa.

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nie-
ruchomości Skarbu państwa.

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
gminnych

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zago-
spodarowania  przestrzennego  działek  nr  151,  148,  147  i  146/2  w 
Tryszczynie, gmina Koronowo.

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zago-
spodarowania przestrzennego działek nr 624/2, 625/2 i 626/4 w Trysz-
czynie, gmina Koronowo.

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zago-
spodarowania przestrzennego działek nr  673 w Tryszczynie,  gmina 
Koronowo.

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010.

23. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet 
oraz zwrotu kosztów podróży dla radnych Rady Miejskiej w Koronowie.

24. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie ustalenia  wynagrodzenia 
Burmistrzowi  Koronowa  oraz  upoważnienia  Przewodniczącego  Rady 
Miejskiej w Koronowie do dokonywania czynności w sprawach z zakre-
su prawa pracy w stosunku do Burmistrza.

25. Informacja  Przewodniczącego  Rady  dotycząca  oświadczeń  majątko-
wych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Koronowie za 2006 
rok.
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26. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń majątkowych 
złożonych przez pracowników samorządowych za 2006 rok.

27. Informacja z działalności i zamierzenia na przyszłość Miejsko-Gminne-
go Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.

28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.
29. Zamknięcie obrad XIII sesji.

Ad. 1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Obrady XIII sesji  Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Koronowie Grzegorz Myk. 
Przewodniczący Rady powitał wszystkich przybyłych na obrady XIII sesji Rady 
Miejskiej w Koronowie.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad XIII sesji.

Na  podstawie  listy  obecności  Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  stwierdził 
prawomocność obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólny stan 21 radnych. 
Radny Maciej Makowski przybył na obrady sesji w punkcie 9 porządku obrad.
Radny nieobecny, usprawiedliwiony Piotr Jagielski.

Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad XIII sesji.

Nie zgłoszono wniosków dotyczących zmiany porządku obrad XIII sesji.
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał  porządek obrad XIII  sesji  Rady 
Miejskiej w Koronowie.

Ad.  4.  Przyjęcie  protokołu  z  obrad  XII  sesji  Rady  Miejskiej  w 
Koronowie.

Radni 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się’ w głosowaniu przez 
podniesienie ręki przyjęli protokół z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Ad.  5.  Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności  w okresie 
między sesjami Rady.

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Koronowa w okresie  między  sesjami 
Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Stanisław Gloiszczyński.

Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu.
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Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Koronowie o 
złożonych interpelacjach i udzielonych na nie odpowiedziach.

Informację o złożonych interpelacjach radnych i udzielonych na nie odpowie-
dziach przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz Myk.

Informację na piśmie dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 7. Składanie interpelacji.

Nie zgłoszono interpelacji.

Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje.

Radny Tomasz Gordon 

Informacja

„Chciałem poinformować Wysoką Radę i zgromadzonych mieszkańców, że na 
początku  października  pracownicy  tutejszego  Urzędu  zorganizowali  akcję 
polegającą  na  tym,  by  udzielić  pomocy  przy  odgruzowywaniu  zburzonego 
budynku wybuchem gazu w miejscowości Tryszczyn. Chciałbym tutaj serdecznie 
za to podziękować pracownikom tutejszego Urzędu, ponieważ świadczyli  tam 
bezpłatnie, charytatywnie w solidarności ze swoim kolega pracę polegającą na 
pracy fizycznej. 
Również  tutaj  chciałbym  złożyć  podziękowanie  Zakładowi  Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie, który dostarczył ciężki sprzęt. 
W  tej  chwili  mogę  z  całą  odpowiedzialnością  powiedzieć,  że  teren  został 
całkowicie już odgruzowany, zostało to wszystko uporządkowane. To, co można 
było odzyskać zostało zabezpieczone do ewentualnej przyszłej budowy.
Podziękować  chciałbym  również  za  pomoc  strażakom  z  OSP:  z  Wtelna, 
Gościeradza i Koronowa.
Nie  odbyło  się  to  wszystko  również  bez  pomocy w takich  sytuacjach firmie 
koronowskiej „Wimar” Pana Nowogórskiego.
Teraz  zapadła  decyzja  biegłego  budowlanego,  że  na  tym  miejscu  można 
odbudowywać ten dom, jest taka decyzja. Pan Kurian czeka tylko na pozwolenie 
na budowę. Jest to kwestia dni, czy tygodni. 
Jest nasz apel, zwracam się szczególnie do mediów, jeśli są na dzisiejszej sesji, 
apel  do  wszystkich  ludzi  dobrej  woli,  do  osób  fizycznych,  do  zakładów 
budowlanych, do hurtowni budowlanych, do wszystkich tych, którzy dysponują i 
mogliby przeznaczyć materiał budowlany. Teraz jest właśnie czas, można ten 
materiał  bezpośrednio na miejscu gromadzić.  O taką pomoc proszę. Jeśli  są 
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potrzebne  informacje  to  dysponuję  telefonem  do  mnie  jako  do  sołtysa 
Tryszczyna, do pana Burmistrza czy ZGKiM w Koronowie.
Chciałbym  jeszcze  jedną  informację  złożyć,  że  za  pośrednictwem  Komisji 
Finansów,  Budżetu,  Rolnictwa  i  Rozwoju  Gospodarczego  wystąpiłem  z 
wnioskiem do Burmistrza Koronowa, aby w budżecie na 2008 rok przeznaczyć 
100 tyś.  zł.,  to jest  najmniejsza kwota na likwidację klęsk żywiołowych. Jak 
wiemy wydarza się  tych sytuacji  coraz więcej  i  potem Burmistrz  staje przed 
takim dylematem skąd w takich sytuacjach wziąć  pieniądze?  Myślę,  że  Pani 
Skarbnik i Wysoka Rada przychyli się do tego wniosku.”
 
Radny Ryszard Steinke 

Wniosek

„Zwracam  się  do  władz  Gminy  Koronowo  z  prośbą  o  postawienie  tablic 
informacyjnych o treści „osada Stefanowo sołectwo Byszewo”. Już wiele razy 
były problemy z dotarciem do Stefanowa. W zeszłym tygodniu transportowano 
staruszkę w wieku 90 lat ze szpitala wojskowego nocą, kierowca obcy krążył, aż 
w końcu babcia została dowieziona nie do Stefanowa tylko do Skarbiewa i z 
powrotem odwieziono ją do szpitala. Proszę o postawienie dwóch tablic o treści 
Stefanowo. Jedną przy zjeździe w dół przy kościele, drugą od drogi powiatowej 
w prawo do Stefanowa. Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie.”

Radny Sławomir Marszelski 

Zapytania:

1. „W imieniu Pani sołtys i mieszkańców Sołectwa Wilcze zwracam się 
do  Pana  Burmistrza  z  zapytaniem,  kiedy  zostanie  zainstalowana 
lampa  uliczna  przy  przystanku  autobusowym  w  Wilczu.  Jest  to 
skrzyżowanie szosy do Sitowca i  tzw.  Alei.  Jesienią 2006 r.  Enea 
zrobiła rozpoznanie, w którym miejscu lampę zainstalować, miał być 
zrobiony kosztorys i przesłany do Urzędu Gminy. Mija już rok, a my 
nie  mamy  żadnej  odpowiedzi.  Prosimy  o  odpowiedź  w 
przedstawionej sprawie.”

2. „Czego, kogo dotyczy jedno z zarządzeń Pana Burmistrza, bodaj z 
sierpnia 2007 r. dotyczące oceny szkód w rzepaku u rolnika?”

3. „Kiedy  będzie  nowa  strona  internetowa  gminy  Koronowo?  Pan 
Burmistrz zapowiadał powstanie takowej około 3 miesiące temu.”

4. „Czy jest ostateczna decyzja dotycząca odpłatności za dowóz dzieci 
do szkół?”
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Wniosek

„W  poniedziałek  byłem  świadkiem  dewastacji  przez  Tiry  z  burakami  drogi 
gminnej  Gogolin  –  Salno.  Wnoszę  o  zabezpieczenie  tej  drogi  przed  dalszą 
dewastacją”.

Przewodniczący Rady OKSM Nr 4 w Koronowie Czesław Bogdziński

1. „Mam pytanie do Pana Przewodniczącego Rady, kiedy zostanie uchwalony 
Statut  Osiedlowych Komitetów Samorządowych,  który  został  złożony w 
czerwcu?”

2. „Następne  pytanie  do  Pana  Burmistrza.  W  roku  2007  zaniechano 
kontynuację budowy ścieżki pieszo-rowerowej. Prawdopodobnie będzie ta 
ścieżka budowana w przyszłym roku. Chciałbym zwrócić uwagę, że można 
by wykonać oświetlenie od Al. Wolności do ul. Hoffmanna.” 

3. „Pragnę  podziękować  Panu  radnemu Klapczyńskiemu  za  interwencję  u 
Starosty Bydgoskiego w sprawie remontu nawierzchni ulic: Hoffmanna i 
Pomianowskiego.” 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników do 
Sądu Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008-2011.
 
a) opinia zespołu opiniującego kandydatów na ławników,

Radna Halina Krawaczyńska przedstawiła opinię zespołu opiniującego kan-
dydatów na ławników. 
Opinię dołączono do protokołu z obrad XIII sesji.
  

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru ławników 
Radni powołali jednogłośnie Komisję Skrutacyjną dla przeprowadzenia wybo-
ru ławników w składzie: radna Maria Strąk, radny Sławomir Marszelski, radna 
Renata Szkopiak. Komisja spośród siebie dokonała wyboru przewodniczące-
go Komisji Skrutacyjnej, którą została radna Maria Strąk.

c) wybory tajne
Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  radna  Maria  Strąk  objaśniła radnym 
sposób  tajnego  głosowania  dotyczącego  wyboru  ławników  do  Sądu 
Okręgowego w Bydgoszczy.

Radni w głosowaniu tajnym dokonali wyboru ławników do Sądu Okręgowego 
w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011. 

Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej Maria Strąk odczytała treść protokołu 
Komisji  Skrutacyjnej  z  przeprowadzonego  wyboru  w głosowaniu  tajnym 
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ławników do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008 - 2011.
Ławnikami do Sądu Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011 
wybrani  zostali:  Pani  Ryszarda Barbara Walkowiak,  Pani  Iwona Kazimiera 
Nowicka, Pan Henryk Fiałkowski, Pani Czesława Krystyna Grzelińska, Pani 
Maria Wojciechowska.

Protokół  Komisji  Skrutacyjnej  z  przeprowadzonego  wyboru  w głosowaniu 
tajnym ławników do  Sądu  Okręgowego  w  Bydgoszczy  na  kadencję  2008 
-2011 załącza się do protokołu z obrad XIII sesji.

Uchwałę  Nr  XIII/114/07 w  sprawie  wyboru  ławników  do  Sądu 
Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011 radni  podjęli  w 
wyniku tajnego wyboru.
Uchwałę załącza się do protokołu z sesji.

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników 
do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Wydziale Pracy 
Sądu Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008-2011

a) opinia zespołu opiniującego kandydatów na ławników,

Opinia została przedstawiona w punkcie 9a porządku obrad sesji przez radną 
Halinę Krawaczyńską,

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia wyboru ławników,
Radni postanowili, że wybór ławników do orzekania w sprawach z zakresu pra-
wa  pracy  w  Wydziale  Pracy  Sądu  Okręgowego  w  Bydgoszczy  na  kadencję 
2008-2011 przeprowadzi Komisja Skrutacyjna powołana w składzie takim sa-
mym jak w punkcie 9b.

     c) wybory tajne
Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  radna  Maria  Strąk  objaśniła radnym 
sposób tajnego głosowania dotyczącego wyboru ławników do orzekania w 
sprawach  z  zakresu  prawa  pracy  w  Wydziale  Pracy  Sądu  Okręgowego 
w Bydgoszczy.

Radni  w  głosowaniu  tajnym  dokonali  wyboru  ławników  do  orzekania  w 
sprawach  z  zakresu  prawa  pracy  w  Wydziale  Pracy  Sądu  Okręgowego 
w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011

Przewodnicząca Komisji  Skrutacyjnej Maria Strąk odczytała treść protokołu 
Komisji  Skrutacyjnej  z  przeprowadzonego  wyboru  w głosowaniu  tajnym 
ławników do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy w Wydziale Pracy 
Sądu Okręgowego w Bydgoszczy na kadencję 2008 – 2011. 
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Ławnikami wybrani zostali: Pani Bogumiła Płotka i Pan Andrzej Trzosek.
Protokół Komisji załącza się do protokołu z  obrad XIII sesji.

Uchwałę Nr XIII/115/07 w sprawie wyboru ławników do orzekania w 
sprawach z zakresu prawa pracy w Wydziale Pracy Sądu Okręgowego 
w Bydgoszczy na kadencję 2008 - 2011 radni podjęli w wyniku tajne-
go wyboru.
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu.

Ad.  11.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  Uchwałę  Nr 
IV/29/07 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2007 rok.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała  Nr  XIII/116/07 zmieniająca  Uchwałę  Nr  IV/29/07  Rady 
Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 
rok podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jaw-
nym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad.  12.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zabezpieczenia 
środków budżetowych na inwestycję pn. „Budowa remizy strażackiej 
w Koronowie”.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak głosów w dyskusji.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/117/07 w sprawie zabezpieczenia środków budżeto-
wych na inwestycję  pn.  „Budowa remizy  strażackiej  w Koronowie” 
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.
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Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysoko-
ści stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „W treści uchwały jest zapis „zarządza 
się” zamiast „uchwala się” czy to jest prawidłowy zapis Panie mecenasie?”

Radca prawny Dariusz Grabas – „Może być taki zapis „zarządza się.”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/118/07 w sprawie określenia wysokości stawek po-
datku od nieruchomości na 2008 rok podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku 
od nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak głosów w dyskusji.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/119/07 w sprawie zwolnień w podatku od nierucho-
mości  podjęta  została  jednogłośnie  20  głosami  „za”  w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od 
nieruchomości, rolnego, leśnego. 

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

9



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/120/07 w sprawie inkasa podatku od nieruchomo-
ści, rolnego, leśnego podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów na 
terenie Koronowa.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Obrady sesji opuścił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 19 radnych.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję."
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.

Uchwała Nr XIII/121/07 w sprawie wykupu gruntów na terenie Koro-
nowa  podjęta  została  jednogłośnie  19  głosami  „za”  w  głosowaniu 
jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
nieruchomości Skarbu Państwa.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.

Uchwała Nr XIII/122/07 w sprawie  nieodpłatnego przejęcia nierucho-
mości Skarbu Państwa podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych.
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Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomo-
ści gminnych.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Na salę obrad wrócił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 20 radnych.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała  Nr  XIII/123/07 w sprawie  sprzedaży  nieruchomości  gmin-
nych podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jaw-
nym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Obrady  sesji  opuścił  radny  Sławomir  Marszelski.  Obecnych 19 rad-
nych.

Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego działek nr 151, 148, 147 i 146/2 w Trysz-
czynie, gmina Koronowo.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych.

Uchwała Nr XIII/124/07 w sprawie  miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzennego działek nr 151, 148, 147 i 146/2 w Tryszczynie, gmi-
na Koronowo podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za” w głoso-
waniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.
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Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego działek nr 624/2, 625/2 i 626/4 w Trysz-
czynie, gmina Koronowo.

Na salę obrad wrócił  radny Sławomir Marszelski.  Obecnych 20 rad-
nych.

Radny  Tomasz  Poraziński  -  „Panie  Przewodniczący  mam  wniosek,  żeby  w 
uchwałach o zagospodarowaniu przestrzennym nie czytać całych tych uchwał, 
tylko skupić się na przepisach ogólnych i przepisach końcowych, jeżeli można.” 

Radna Danuta Czarnotta – „Nie ma takiej możliwości.”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Tylko tutaj takich szczegółowych przepi-
sów nie ma jak zawsze, nie wiem Panie mecenasie proszę o opinię.”

Radca prawny Dariusz Grabas – „Jeżeli wszyscy radni wyrażą zgodę, aby odczy-
tać tylko część ogólną i wskazanie przedmiotu uchwały to można odstąpić od 
czytania pozostałego tekstu projektu uchwały.”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Kto z Państwa radnych za taką propozy-
cją, aby odczytać tylko przepisy ogólne i przepisy końcowe.”

„Za” wnioskiem głosowało 18 radnych, 2 „przeciw”.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Panie mecenasie musimy czytać wszyst-
ko?”

Radca prawny Dariusz Grabas – „Tak, bo musi być zgoda wszystkich radnych, a 
takiej nie ma.”

Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk –  „Proszę  o  odczytanie  całego  projektu 
uchwały.”

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/125/07 w sprawie  miejscowego planu zagospodaro-
wania przestrzennego działek nr 624/2, 625/2 i 626/4 w Tryszczynie, gmina 
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Koronowo podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu 
jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Ogłaszam 10 minutową przerwę w obra-
dach sesji.”
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił obrady.

Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu za-
gospodarowania przestrzennego działek nr 673 w Tryszczynie, gmina Ko-
ronowo.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/126/07 w sprawie  miejscowego planu zagospodaro-
wania  przestrzennego  działek  nr  673  w  Tryszczynie,  gmina  Koronowo 
podjęta została jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Pla-
nie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 - 2010.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak głosów w dyskusji.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/127/07 w sprawie  zmian w Wieloletnim Planie Inwe-
stycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006 – 2010 podjęta została jedno-
głośnie 20 głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.
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Ad.  23.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie  ustalenia  wysokości 
diet oraz zwrotu kosztów podróży dla radnych Rady Miejskiej w Koro-
nowie.

Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”
Brak dyskutantów.

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała  Nr  XIII/128/07 w  sprawie ustalenia  wysokości  diet  oraz 
zwrotu  kosztów  podróży  dla  radnych  Rady  Miejskiej  w  Koronowie 
podjęta została 17 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” w głosowa-
niu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu.

Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodze-
nia  Burmistrzowi  Koronowa  oraz  upoważnienia  Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Koronowie do dokonywania czynności w sprawach z 
zakresu prawa pracy w stosunku do Burmistrza.

Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska.

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Otwieram dyskusję.”

Radny Maciej  Makowski – „Panie Przewodniczący zdaniem moim nie w pełni 
znajduje uznanie taka uchwała, ponieważ w 2007 roku Pan Burmistrz nie ustalał 
budżetu i we wszystkich swoich wystąpieniach mówił, że nie jest on do zrealizo-
wania, bo nie jest to jego budżet, ale w tym budżecie od 1 listopada znalazły się 
na wynagrodzenie pieniążki, Jego pieniążki. 
Kolejna sprawa, o której chciałbym powiedzieć, to jest to, że w kampanii wybor-
czej wówczas Pan Burmistrz zaznaczył, że będzie pracował z jednym zastępcą i 
zdawał  sobie sprawę,  że  są to  duże wyzwania czasowe i  dużo obowiązków. 
Wówczas nic nie było mówione, o tym, że będzie tak obciążony, żeby dostać 
większe pieniążki.
Pan Burmistrz, pomimo, że to nie był Jego budżet na 42 zadania inwestycyjne 
na 2007 r. zrealizował tylko 12. Jeżeli jest to podstawa, ażeby udzielić bardzo 
wysokiej podwyżki 1.890 zł miesięcznie. Pracownicy ZOZ-u pracują za 890 zł 
miesięcznie na rękę. Jeżeli jest to podstawa, żeby Rada Miejska przyznała, to 
proszę Państwa beze mnie. Dziękuję”.
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Radny Henryk Borowicz – „Czy Pan Burmistrz przewiduje podwyżki w tym roku 
dla pracowników Urzędu?”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński – „Oczywiście, że tak, nie ma innej 
możliwości. Problem mamy np. ze stanowiskiem, z obsadzeniem stanowiska do-
tyczącego działu kadr m.in. ze względu na środki finansowe, których brakuje, 
których nie ma wystarczająco, bo nikt z doświadczeniem, z fachowym doświad-
czeniem nie przystąpi do takiego konkursu. Mamy przykład ogłaszamy go po raz 
kolejny. Średnia płaca w Urzędzie jest no niewystarczająca. Uważam, że pra-
cownicy  za  pracę  powinni  dostać  godziwe wynagrodzenie  i  przewiduję  takie 
podwyżki.”

Radny Sławomir Marszelski – „Ja swoje stanowisko odnośnie tej uchwały przed-
stawiłem na Komisji Zdrowia, nie będę tutaj ponownie przytaczał argumentacji.”

Radny Ryszard Steinke – „Wydaje się tak samo nam jak i Burmistrzowi należy 
się to. My na dzień dzisiejszy jako radni, największa gmina w kujawsko-pomor-
skim, a my dostajemy krocie. Jako radny na dzień dzisiejszy 270 zł to w przy-
padku moim, mnie dniówka wychodzi w zakładzie pracy wychodzi 100 zł, to ja 
powiem dosłownie „jestem do tyłu”. Startowałem na radnego nie po to.....”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Bardzo przepraszam Panie radny, my die-
ty mamy już poza sobą, my w tej chwili dyskutujemy nad innym projektem.”

Radny Ryszard Steinke – „Jeszcze dwa słowa.  Nie  startowałem na radnego, 
żeby się „nachapać” tylko żeby służyć ludziom i im pomagać, a jako Burmistrz 
największej gminy prawie w Polsce to również Jemu się należy z tego względu, 
że jest to duże obciążenie.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych.

Uchwała Nr XIII/129/07 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmi-
strzowi Koronowa oraz upoważnienia Przewodniczącego Rady Miej-
skiej w Koronowie do dokonywania czynności w sprawach z zakresu 
prawa pracy w stosunku do Burmistrza podjęta została 18 głosami 
„za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” w głoso-
waniu jawnym imiennym radnych.
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego radnych dołączono do 
niniejszego protokołu. 

Ad.  25.  Informacja  Przewodniczącego  Rady  dotycząca  oświadczeń 
majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w Koronowie za 
2006 rok.
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Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady 
Miejskiej w Koronowie za 2006 rok przedstawił Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk.
Informację dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 26. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń ma-
jątkowych  złożonych  przez  pracowników  samorządowych  za  2006 
rok.

Informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złożonych przez pracowników 
samorządowych za 2006 rok przedstawił Burmistrz Koronowa Stanisław Glisz-
czyński.
Informację dołączono do niniejszego protokołu.

Ad. 27. Informacja z działalności i zamierzenia na przyszłość Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.
Informacja z działalności i zamierzenia na przyszłość Miejsko-Gmin-
nego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.

Informację z działalności i zamierzenia na przyszłość Miejsko-Gminnego Ośrod-
ka Pomocy Społecznej w Koronowie przedstawił Kierownik Ośrodka Dariusz Kar-
wat.
Informację na piśmie dołączono do protokołu z obrad sesji.

Ad. 28. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.

Radny Maciej Makowski – „W związku z tym, że spóźniłem się na dzisiejszą 
sesję chciałbym zadać pytania panu Burmistrzowi oraz wnioski. 
Wiem, że nie  jest  to  zgodne z  porządkiem,  ale  pan Przewodniczący zawsze 
może zrobić wszystko na sesji.”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Jest punkt odpowiedzi na interpela-
cje, wnioski i zapytania. W ramach tego punktu często bywały pytania jeszcze 
zadawane również. Nie były tylko same odpowiedzi udzielane, więc myślę, że 
można takie pytanie zadać.”

Radny Maciej Makowski – „Dziękuję panie Przewodniczący. Oczywiście pro-
siłbym o odpowiedzi na piśmie.” 

Wniosek:
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„W związku z tym, iż nie są stanowczo egzekwowane przepisy porządkowe, w 
tym Uchwały Rady Miejskiej wnoszę o podjęcie działań zmierzających do utwo-
rzenia Straży Gminnej.”
 
Zapytania:

1. Jakie poczyniono działania na złożone przeze mnie wnioski podczas XI Se-
sji Rady Miejskiej?

2. Kto jest odpowiedzialny za utrzymanie porządku na terenie dworca PKP i 
w jego przyległych ulicach? I kiedy można się spodziewać, że zostanie ten 
teren uporządkowany?

3. Jakie są plany Burmistrza dotyczące budownictwa komunalnego w Koro-
nowie?

4. Czemu na internetowej  stronie  głównej  Koronowa ukazuje  się  reklama 
Portu Lotniczego w Bydgoszczy? Jakie korzyści mamy z tej reklamy? Re-
klamy naszej Gminy w Porcie Lotniczym nie widziałem, ale jest za to rekla-
ma Inowrocławia. 

5. Od lipca br. powstało stanowisko d.s. Promocji. Dlaczego do tej pory nie 
zostało to wprowadzone do strony Biuletynu Informacji Publicznej?

6. Jak przebiegają prace budowlane przy hali sportowej? I czy podany ter-
min oddania jej do użytku (marzec 2008 r.) jest nadal aktualny?”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – „Dziękuję bardzo i teraz już proszę o 
udzielanie odpowiedzi.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński – „Na zapytanie pana radne-
go  Steinke  odnośnie  oznakowania  tablic  informacyjnych Stefanowo poproszę 
Pana Dyrektora Chrzanowskiego.” 

Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – „Zgodnie z ustaleniem z panem 
Burmistrzem wniosek pana Steinke zostanie przesłany do zarządcy tych dróg tj. 
do Nakła, czyli zarządcy drogi wojewódzkiej i do Starostwa Powiatowego tj. Za-
rządcy drogi powiatowej o ustawienie takich tablic. Jak będzie sprawa załatwio-
na to już zarządy tych dróg podejmą odpowiednie stanowiska. 

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński – „Od razu proszę o odpo-
wiedź na drugie pytanie  pana Marszelskiego odnośnie samochodów ciężaro-
wych Salno – Gogolin.”

Dyrektor ZGKiM Ryszard Chrzanowski – „Na drogach gruntowych nie do-
konuje się żadnych oznakowań i nie przewiduje się informowania o dopuszczal-
nym ciężarze przejazdu pojazdów. Ewentualnie, że występują tam budowle in-
żynierii drogowej, które jak gdyby narzucają z góry np. jest wiadukt, most prze-
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pust, który ma możliwość o dopuszczalnym ciężarze. Tak, że tutaj jesteśmy po 
prostu bezradni do tej sytuacji. To nie jest pierwsza sprawa, która dotyczy tej 
drogi, bo co roku występuje taka sama sytuacja.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński –  „Jeżeli chodzi o kolejne py-
tanie pana radnego Marszelskiego czego, kogo dotyczy jedno z zarządzeń pana 
Burmistrza bodaj z sierpnia 2007 roku dotyczące oceny szkód w rzepaku u rolni-
ka pani kierownik Piłat poproszę.”

Kierownik Wydziały Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Barbara Piłat - 
„W odpowiedzi mogę powiedzieć, że 27 sierpnia 2007 roku pan Burmistrz wydał 
zarządzenie o powołaniu komisji do spraw określenia szkód powstałych w wyni-
ku opóźnienia zbioru rzepaku u rolnika na terenie gminy Koronowo. Została po-
wołano 5-osobowa komisja z przedstawicielem Urzędu Miejskiego, Urzędu Wo-
jewódzkiego, Ośrodka Doradztwa Rolniczego, Starostwa oraz Kujawsko - Pomor-
skiej Izby Rolniczej. W dniu 29 sierpnia pojechali na grunt, na powierzchnię 20 
ha gdzie stwierdzili, że nie został jeszcze zebrany rzepak ozimy. Komisja stwier-
dziła, że straty były ok. 50% a rolnik tak długo zwlekał ze zbiorem tego rzepaku 
(trzeba zauważyć, że był to już koniec sierpnia) powodem było to, że miał za-
blokowane konta finansowe, miał problemy komornicze i został poinformowany, 
co ma zrobić, żeby jednak ten rzepak zabrać, chociaż straty były już dosyć duże. 
Z tego został spisany protokół i za parę dni rzepak został zebrany.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński –
- „Tylko dodam, że tą decyzję podjąłem, po uzyskaniu informacji i prośbach zło-
żonych przez panią radną Sejmiku Reginę Ostrowską,  członka Izby Rolniczej 
pana Macieja Mojzesowicza i pana Ministra Wojciecha Mojzesowicza.
- Jeżeli chodzi o pytanie, kiedy będzie nowa strona internetowa Gminy Korono-
wo powiem tak, że na dzisiaj nie potrafię powiedzieć, ponieważ jest to pewien 
proces. Jeżeli będzie przygotowana i będzie na tyle poprawna, że będzie można 
to wprowadzać to najpierw oczywiście radni będą poinformowani, pokazane bę-
dzie, jeżeli będzie taka formuła, jaką wizję mamy. Na dzisiaj nie chciałbym ogra-
niczać w pewien sposób pracy kilku osób pewnym terminem. 
- Czy jest ostateczna decyzja dotycząca odpłatności za dowóz dzieci ze szkół? 
Jeżeli chodzi o dojazdy tak jak wspomniałem w swoim sprawozdaniu odbyło się 
kilka spotkań. Ostatnie spotkanie m.in. o to pan radny pytał z rodzicami z osie-
dla Samociążek i z sołectwa Samociążek wspólnie z panią wizytator i z panem 
dyrektorem  wydziału  kuratorium  oświaty.  Ustalenia  są  następujące:  rodzice 
składają wniosek do dyrektora szkoły, tak to powinno się odbywać. W tym mo-
mencie dziecko jest ujęte w tzw. wykazie osób dowożonych, czyli jeżeli będzie w 
tym wykazie jest ubezpieczone nie ponosi odpowiedzialności ani kierowca oczy-
wiście w zależności od tego, co się dzieje i opiekun, który jest w tym czasie w 
autobusie. Jeżeli chodzi o wolne miejsca to tylko i wyłącznie ten nabór na zasa-
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dzie pewnych kryteriów, które wcześniej określiłem. To znaczy w pierwszej ko-
lejności dzieci klas 0-IV bo uważam, że one są w tym momencie najbardziej 
bezbronne nazwijmy to, czyli narażone na niebezpieczeństwo w dalszej kolejno-
ści, jeżeli są wolne miejsca dzieci klas V-VI i na końcu gimnazjaliści, ponieważ 
dla tych starszych dzieci dla gimnazjalistów nie zdejmiemy tego obowiązku z ro-
dziców. Uważam, że te kryteria, chociaż w minimalny sposób, ale konkretnie 
określają warunki dojazdu. Ale powtarzam cały czas dzieci są na liście i są do-
wożone, nie ma problemu z ubezpieczeniem. Dalej, jeżeli chodzi o dodatkowe 
działania w tym zakresie to jest możliwość przeprowadzenia badań technicznych 
i zwiększenia ilości miejsc oczywiście o stojących. Znaleźliśmy takie przepisy i 
przy następnych badaniach technicznych autobusy będą przechodziły te badania 
techniczne od razu z określeniem dodatkowych miejsc stojących. W stosunku do 
autobusów jest to 25% w stosunku do miejsc siedzących. Jeżeli autobus ma 40 
miejsc siedzących 25% to jest 10 miejsc stojących i w przypadku, gdy w tym 
autobusie nie są przewożone osoby niepełnosprawne na wózkach jest możli-
wość dodatkowych 4 miejsc. To jest razem 14 miejsc. Czyli w tych autobusach 
jest  szansa,  że  jeszcze  14  osób,  dzieci  będzie  mogło  dojeżdżać.  Oczywiście 
wszystkie dowozy na dzień dzisiejszy, ponieważ po rozpoznaniu tego tematu 
okazało się, że problem nie jest tak szeroki jak by się wydawało jak został tutaj 
rozpowszechniony,  ponieważ wniosków złożonych przez rodziców jest  bardzo 
mało, a tylko na wniosek rodzica do dyrektora jest możliwość, żeby przewoźnik 
ujął tę osobę na liście. Jest podjęta decyzja, że dzieciaki w związku z tym, że 
miejsc jest dość będą wożone bezpłatnie. Nie wiem czy to pana radnego zado-
wala. Innych decyzji nie ma. 
- W związku z tym pismem, jeśli chodzi o montaż lampy w Wilczu. W 2004 roku 
była podpisana umowa z Eneą na modernizację oświetlenia w gminie Koronowo 
to pan radny wie. Do 2006 roku Enea dowiesiła pojedyncze lampy na wniosek 
gminy. 20 września 2006 roku sołtys wsi Wilcze wnioskował o dowieszenie lamp 
na skrzyżowaniu przy tzw. Alei w Wliczu. Na nasz wniosek Enea odpowiedziała, 
że w 2006 roku brak jest możliwości dowieszenia w/w lampy. 29 września 2006 
roku otrzymaliśmy odpowiedź i ona również poszła do sołtysa, że sprawa będzie 
rozpatrzona przy tworzeniu budżetu na 2007 rok ale w budżecie gminy dodatko-
we lampy nie były uwzględnione. W budżecie gminy na 2007 rok ujęto jedynie 
oświetlenie osiedla tzw. Za Pilawą i osiedla Samociążek. To była decyzja suwe-
renna Rady. 31 października 2006 roku wysłano pismo do Enea o ujęcie w pla-
nach energetyki nowych, dodatkowych punktów świetlnych w gminie Koronowo 
w tym też właśnie to oświetlenie w Wilczu. Enea, jeśli chodzi o przekazaną in-
formację przekazała, że brak jest środków na nowe lampy w gminie Koronowo 
na rok 2007. Oczywiście powtórzymy wniosek o nowe lampy na rok 2008 w pla-
nach Enei i dodatkowo wystąpię również do Państwa żeby ująć tę lampę. Mam 
świadomość, że jest ona potrzebna natomiast, jaka będzie decyzja panie radny 
nie mam możliwości przewidywania.
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- Jeżeli chodzi o pana Bogdzińskiego, kiedy statut to do pana Przewodniczące-
go. 
- Jeśli chodzi o ścieżkę pieszo – rowerową, że można oświetlenie. Oczywiście 
będziemy próbowali,  z  tym, że chcę Państwa poinformować, że jesteśmy po 
uzgodnieniach z panem Starostą. Jako wspólny projekt powiatowy i gmin z po-
wiatu bydgoskiego Koronowo ma szanse wykonania na swoim terenie  9 km 
ścieżek pieszo – rowerowych z tego 2 km tj. ścieżka pieszo – rowerowa Trysz-
czyn – Wtelno, 7 km tj. ścieżka pieszo – rowerowa z Samociążka do krzyżówki z 
Alejami Wolności, później Letniskowa od drogi asfaltowej już do Kotomierskiej i 
od Kotomierskiej przez całą długość Jana Pawła do samych Pieczysk. Jednak 
podjęto decyzję, że nie będzie to wykonane z kostki brukowej tej betonowej tyl-
ko pan Marszałek powiedział, wprost, że ma to być ścieżka pieszo – rowerowa 
asfaltowa o szerokości 2 m i dofinansowanie będzie tu 50/50, 50% gmina i 50% 
Urząd Marszałkowski. Natomiast pan Starosta w pewien sposób określił, że do 
tych ścieżek pieszo – rowerowych on dołoży gdzieś około 25%. Czyli tak na 
prawdę wychodzi, że gmina dołożyłaby gdzieś ok. 25%, ale Marszałek określił, 
że będzie to kwota te 50% nie większa niż 70 zł do m2. Czyli licząc, że metr 
bieżący 2m szerokości będzie 140 zł z tego ok. 35 zł dokładałaby gmina. Jednak 
już muszę Państwu powiedzieć, że nie ma takich szans żeby się w takich kosz-
tach zmieścić. Wiec my otrzymamy nie 50% dofinansowania do tej inwestycji a 
40 może, 35% ale dobre i to. Asfalt jest tańszy, dlatego podjęto taką decyzję. 
Chciałbym od razu zaznaczyć, że my na tę decyzję nie mamy wpływu. Uważam, 
że to, że akurat gminie Koronowo przypadło aż 9 km, bo inne gminy korzystają 
z 3 – 4 km my mamy te 9 łącznie z Tryszczynem i Wtelnem, więc uważam, że i 
tak nas to będzie kosztować nie wiem na ile starczy środków w budżecie żeby to 
zadanie udźwignąć, ale jest to oczywiście rozłożone na lata 2007-2013 więc my-
ślę, że w tym okresie jesteśmy w stanie to wypracować. 
- Jeżeli chodzi o pana radnego Makowskiego to powiem, że nie jestem w stanie 
odpowiedzieć na wszystkie zapytania. Jeżeli chodzi o utworzenie Straży Gminnej 
to oczywiście jest już prowadzone rozeznanie. Przy złożeniu budżetu przedsta-
wimy konkretną propozycję, jeżeli chodzi o koszty utworzenia Straży Gminnej w 
Koronowie. Jesteśmy w trakcie kończenia już tej propozycji. 
- Prace budowlane przy hali mogę tylko krótko odpowiedzieć, że zostały wstrzy-
mane przez to, że decyzja Rady i zmiana poszycia dachowego spowodowała, że 
musiał  architekt  zmienić  koncepcję  rozpracowania  montowania  blacho  -  da-
chówki na dachu. Dodatkowe prace one opóźniły, bo trzeba było uzyskać na-
stępne zgody. Jeżeli byłoby potrzebne to szczegółowo omówi to pani kierownik 
Musiał. Natomiast wstępny termin oddania hali to I kwartał 2008 rok. 
- Reklama Portu Lotniczego jest to w trakcie podpisania umowy. Nie jest podpi-
sana umowa być może, dlatego nie ma jeszcze naszej reklamy. Na pozostałe 
uważam, że odpowiem na piśmie.”
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Przewodniczący  Rady  Grzegorz  Myk  – „Pan  radny  Marszelski  jeszcze 
chciałby zabrać głos”.  

Radny Sławomir Marszelski – „Panie Burmistrzu ja pragnąłbym jeszcze za-
brać głos w dwóch przedstawionych sprawach. Prosiłbym pana jeszcze raz o 
przeanalizowanie możliwości ochrony drogi gminnej Gogolin - Salno. Z tego, co 
sobie przypominam w miejscowości Dziedzinek chyba jeszcze na odcinku asfal-
towym dało się znaki z ograniczeniem tonażu postawić. I ta droga jest chronio-
na przed nadmiernym tonażem. Może w ten sposób po prostu bym proponował 
postąpić.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński - „Jeżeli mogę od razu panie 
radny powiem wprost. Szanowni Państwo tam gdzie będzie to możliwe to oczy-
wiście my nie będziemy odpuszczali, co będzie możliwe to oczywiście zrobimy, 
ale wszystko zgodnie z literą prawa.”

Radny Sławomir Marszelski – „Myślę, że w Dziedzinku jest zgodnie z literą 
prawa.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński - „Jeżeli będzie to możliwe to 
oczywiście takie znaki będą postawione. Natomiast z tego, co wiem na dzisiaj 
na drogach gruntowych nie ma możliwości ograniczania tonażu. Jeżeli nic się 
nie zmieniło a z tego, co wiem to w Kodeksie Drogowym i w innych przepisach z 
tym związanych nic się nie zmieniło. Nie ma na dzisiaj możliwości, ale oczywi-
ście będziemy się starali poszukać tak, żeby te drogi w jakiś sposób oszczędzić. 
Mamy problem podobny z wywozem urobku ze żwirowni, jeżeli chodzi o Przy-
rzecze tam też próbujemy znaleźć jakieś wyjście żeby jedną trasę określić. Jest 
to podobny problem, pracujemy nad tym, żeby to również załatwić.”

Radny Sławomir Marszelski – „Chciałbym panu Burmistrzowi jeszcze raz po-
dziękować za „bardziej ludzkie” załatwienie kwestii dowozów dzieci do szkół i 
ostatnia sprawa. Proszę Państwa, dlaczego zapytuję o tę stronę internetową na 
IX sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 27 lipca? Pan Burmistrz stwierdził, że 
będzie nowy wizerunek strony internetowej. Mam taką prośbę oczywiście, żeby 
podczas tych prac nad nową stroną, nad nowym wizerunkiem strony po pierw-
sze kwestia tej księgi gości i opublikowania regulaminu, bo do dzisiaj regulami-
nu wpisów nie ma. Po drugie warto by tą stronę gruntownie przejrzeć. Ja akurat 
nie zauważyłem tego, co radny Makowski zauważył, ale np. gdzieś tam jeszcze 
jest odnośnik do Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury jest stare zdjęcie histo-
ryczne, archiwalne, jak najbardziej przyjemne naszym sercom obiektu starego 
ośrodka przy ul. Paderewskiego gdzie ten ośrodek został przeniesiony i to lata 
temu. Bardzo bym prosił przejrzeć tę stronę.”
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Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński - „Sprawa jest tego typu, że 
właśnie przez to, że są prace prowadzone nad nowym wizerunkiem strony, o 
czym tak jak wcześniej powiedziałem poinformujemy, to również aktualizujemy 
pewne dane. One są od 2005 roku. Niektóre dane są jak gdyby wszystko zatrzy-
mało się w czasie. Prowadzimy działania, ale to nie jest łatwy proces. Chciałbym 
żebyście Państwo uzbroili się w cierpliwość. To, ze kilka miesięcy minęło, pracu-
je nad tym sztab ludzi. Jeżeli mówimy o MGOK też są pewne wizerunki jeszcze 
te, które były, ale to już jest w gestii Domu Kultury. To jest ich strona, oni za nią 
odpowiadają. Natomiast to, co jest u nas prowadzone jesteśmy w trakcie prze-
prowadzania prac, zmiany pewnego wizerunku.  Chciałbym, żeby na ten wizeru-
nek pracował też pan Przewodniczący, wszyscy Państwo. Chciałbym, żeby to 
było pewne uzgodnienie i w takim kształcie w takiej szacie będziemy to widzieli, 
ale dajmy najpierw opracować pewną koncepcję tym ludziom, którzy tym się 
zajmują.”

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - „Chciałbym się jeszcze odnieść do 
wypowiedzi pana Bogdzińskiego. Ten projekt statutu, o którym pan mówił to 
jest żywcem wzięty z Bydgoszczy i on jest niemożliwy do zrealizowania i wpro-
wadzenia u nas w Koronowie W tej chwili Komisja Statutowa prowadzi prace 
nad zmianami w statucie gminy i to jest w tej chwili najważniejsze dla nas żeby 
wypracować zmiany i wprowadzić te zmiany do Statutu Gminy, który uchwalimy 
a w dalszej kolejności zajmie się oczywiście statutem OKSM-ów, ale tam będą 
wprowadzone zapisy, które będą pasowały do naszej gminy i będą mogły być w 
naszej gminie realizowane.”

Burmistrz Koronowa Stanisław Gliszczyński - „Szanowni Państwo chciał-
bym Państwa zaprosić na obchody Święta Niepodległości 11 listopada tj. w nie-
dzielę o godzinie 15.00 w naszej kolegiacie odbędzie się Msza Święta sprawowa-
na przez księdza Prałata. Zbieramy się o godzinie 13.45 na rynku. Będzie prze-
marsz na cmentarz, złożenie wiązanek kwiatów, przemarsz do kościoła na mszę 
i po mszy ok. godziny 17.30 – 18.00 przewidywana jest okolicznościowa wie-
czornica ale to już szczegółowo na plakatach. Zapraszam w związku z tym. Pod-
jąłem decyzję, aby tych zaproszeń bezpośrednich, pojedynczych do każdych z 
osób nie wysyłać. Myślę, że to, co się pojawi na plakatach w przekazie informa-
cji to czujcie się Państwo zaproszeni jak zawsze, żeby nie robić zbędnego wysy-
łania kopert.” 

Ad. 29. Zamknięcie obrad XIII sesji.

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Grze-
gorz Myk zamknął obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Koronowie.

Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 14.22.
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Koronowo, dnia 5 listopada 2007 roku

Protokół sporządziła 
Adela Rojek
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